
Protokół z XLI Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 10 kwietnia 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII:
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1. ewentualnego zbycia działek przy ul. Stary Gościniec
4.2 podziału środków z rezerwy celowej na zadania priorytetowe w roku 2014  
4.3 korekty podziału środków w ramach zadania powierzonego „Tworzenie, modernizacja

i  utrzymanie  ogródków  jordanowskich  (osiedlowych  placów  zabaw)  oraz  zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

4.4 ewentualnego zbycia działki przy ul. Przybosia
4.5 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Wzgórzach 

zgodnie z pismem ML-02.7123.468.2013.BS
4.6 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 

zgodnie z pismem ML-02.7123.430.2013.BS
4.7 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 

zgodnie z pismem ML-02.7123.81.2014.BS 
5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7.   Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący w imieniu Zarządu poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektów 
uchwał  w  sprawie:  delegowania  członków  Rady  Dzielnicy  XVII  Wzgórza  Krzesławickie, 
rezygnacji  z  członkostwa  w  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  oraz  budowy  ogrodzenia 
(piłkochwytu) na terenie istniejącego boiska w os.  Łuczanowice w rejonie ul. Mycielskiego
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

Na Sesję przybyła p. D. Kwater

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. ewentualnego zbycia działek przy ul. Stary Gościniec
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ewentualnego  zbycia  działek  przy
ul. Stary Gościniec

ad.4.2. podziału środków z rezerwy celowej na zadania priorytetowe w roku 2014  
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
Przewodniczący zreferował projekt uchwały.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie podziału środków z rezerwy celowej na 
zadania priorytetowe w roku 2014 

ad.4.3.  korekty  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja
i  utrzymanie  ogródków  jordanowskich  (osiedlowych  placów  zabaw)  oraz  zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
Radni  jednogłośnie  pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  korekty podziału środków w ramach 
zadania powierzonego „Tworzenie, modernizacja i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych 
placów zabaw) oraz zieleńców i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

ad.4.4.  ewentualnego zbycia działki przy ul. Przybosia
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ewentualnego  zbycia  działki  przy
ul. Przybosia

ad.4.5.  zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie
z pismem ML-02.7123.468.2013.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.468.2013.BS. 1 osoba 
nie brała udziału w głosowaniu

ad.4.6.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie
z pismem ML-02.7123.430.2013.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy
ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.430.2013.BS

ad.4.7.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie
z pismem ML-02.7123.81.2014.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.81.2014.BS 

ad.4.8.  delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu.   
Przewodniczący poinformował zebranych, iż z dniem 11 kwietnia wchodzi w życie część nowego 
Statutu Rady Dzielnicy XVII, co będzie skutkowało brakiem możliwości podejmowania uchwał 
Zarządu w imieniu Rady Dzielnicy.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie



ad.4.9.  rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
Projekt Zarządu
Przewodniczący  odczytał  pismo  w  sprawie  rezygnacji  z  członkostwa  w  Komisji  ds.  Budżetu 
Obywatelskiego Pani Lucyny Madej 
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  rezygnacji z członkostwa w Komisji
ds. Budżetu Obywatelskiego 

ad.4.10.  budowy ogrodzenia  (piłkochwytu)  na  terenie  istniejącego  boiska  w  os.   Łuczanowice 
w rejonie ul. Mycielskiego
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
Pan Kawa zapoznał zebranych z projektem uchwały
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie budowy ogrodzenia (piłkochwytu) na 
terenie istniejącego boiska w os.  Łuczanowice w rejonie ul. Mycielskiego

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  p.  Leszek  Zaleński  zapoznał  zebranych
z ustaleniami ze szkolenia Członków Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego, które odbyło się w dniu 
5 kwietnia 2014r 
Pani J. Kolasa odczytała maila którego wystosowała do Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 
m.in.  dotyczącego  podania  II  terminu  spotkania  z  mieszkańcami  w  sprawie  budżetu 
obywatelskiego.  
Następnie  głos  zabrali:  p.  L.  Zaleński  p.  J.  Kolasa,  p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Madej,  p.  J.  Kawa,
p. St. Madej, p. L. Zaleski, p. J. Kawa, p. L. Zaleński

Na Sesje przybył p. M. Gajoszek

ad 6. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami:
– zaproszeniem na debatę z cyklu „Nowa Huta Dziś i Jutro” w dniu 15 kwietnia 2014r.,
– zaproszeniem  na  Festyn  Ekologiczny  z  okazji  Dnia  Ziemi  organizowany  przez  Szkołę
    Podstawową Nr 129 w dniu 25 kwietnia 2014r.,
– mailem od p. Marii G. z prośbą o informację w sprawie domu w Węgrzynowicach – przekazano
    p. Iwonie Ochyl,
– zaproszeniem  z  Towarzystwa  Miłośników  Historii  i  Zabytków  Krakowa  oraz  Muzeum
  Historycznego Miasta  Krakowa na  sesję  naukową pt.„Kraków na drodze  do niepodległości",
    która odbędzie się w dniu 12 kwietnia 2014r..  

Następnie Przewodniczący poinformował Radnych, iż zgodnie z par. 52 ust. 3 nowego Statutu Rady 
Dzielnicy,  który  wchodzi  w  życie  od  dnia  11  kwietnia  2014r.  w  dniu  jutrzejszym  podpisze 
stosowane  upoważnienie  dla  Zastępcy  Przewodniczącego  Rady  Dzielnicy  p.  Jana  Kawy 
upoważniające Pana Kawę do zastępowania Przewodniczącego w czasie nieobecności.

Pracownik biura Rady Dzielnicy XVII zapoznał zebranych z ważniejszymi zmianami, które wiążą 
się  z  wejściem w życie  nowych  Statutów.  Głos  w tej  sprawie  zabrał  również  Przewodniczący
p. St. Madej.

Pan St. Stroński  poinformował o swoich uwagach dotyczących budowy parkingu przy blokach 36-
41  os.  Na  Stoku  zgłoszonych  Inspektorowi  ZIKiTu.  Przewodniczący  przypomniał  radnym,
iż  wszystkie  zadania  wykonywane  ze  środków  Rad  Dzielnic  podlegają  odbiorom,  w  których 
uczestniczą  Radni  Dzielnic  i  wówczas  mogą zgłaszać  wszelkie  usterki.  Następnie  głos  zabrali:
p. L. Zaleński, p. J. Kawa p. W. Wojnarski, p. J. Kolasa, p. St. Stroński, p. L. Zaleński    



Pan  W.  Wojnarski  zaprosił  radnych  na  otwarcie  przedłużenia  linii  autobusowej  nr  422
do os. Kantorowice w dniu 11 kwietnia 2014r.

Następnie Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń komisji w miesiącu kwietniu i maju 
2014r:

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 15.04.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska - 24.04.2014r.
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 19.05.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 07.05.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 05.05.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.05.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 15.05.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska - 14.05.2014r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
29 maja 2014r. na godz. 1730 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
a przybycie i o godz. 2000 zamknął posiedzenie XLI Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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